
 
УКРАЇНА 

 Рубіжанська міська рада 
 

 ПРОТОКОЛ 
 73-а сесія міської ради 

 
місто Рубіжне 

від   20.02.2019 15:00    
 01.03.2019 08:19:39 

Усього депутатів:   35 
Присутні на сесії:   31 (список додається) 
 

Хортів Сергій Іванович - 
міський голова 

 

 Шановні депутати прошу вставити в пульти ваші 
персональні картки для реєстрації. Зараз ми проведемо 
реєстрацію присутніх депутатів. Перевірте свої прізвища. 

Хортів Сергій Іванович - 
міський голова 

 

На засідання позачергової 73-ї сесії міської ради 
зареєструвалося 31 депутат з 35 обраних. Решта 4 
депутатів відсутні з поважних причин. Цієї кількості 
депутатів досить для проведення засідання сесії. Які 
будуть пропозиції щодо початку засідання сесії? 
Будь ласка депутат Денищенко Д.В. 

Денищенко Денис Вікторович 
 

 (Запропонував присутнім вшанувати хвилиною мовчання 
річницю загибелі людей на Майдані) 

Хортів Сергій Іванович - 
міський голова 

 

(Хвилина мовчання  вшанування загибелі людей на 
Майдані) 
Які будуть пропозиції щодо початку засідання сесії? 
Розпочати засідання сесії. 
Хто за дану пропозицію, прошу голосувати? 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 30, Проти – 0, Утримались – 1. 
ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - Початок сесії 

 

Хортів Сергій Іванович - 
міський голова 

 

 На засідання сесії запрошені заступники міського голови, 
керівники управлінь та відділів міської ради, представники 
засобів масової інформації міста. 
Шановні депутати, на ваш розгляд вноситься порядок 
денний засідання позачергової 73-ї сесії. Пропоную 
наданий вам проект порядку денного прийняти за основу. 
Хто за дану пропозицію, прошу голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 30, Проти – 0, Утримались – 1. 
ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - Порядок денний ЗА ОСНОВУ 

Хортів Сергій Іванович - 
міський голова 

Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо 
проекту порядку денного? Будь ласка, депутат Ємець О.А. 

Ємець Олексій Андрійович 
 

 (Поцікавився щодо введення до складу постійної комісії 
міської ради нового депутата Єльчанінової В.М.) 

Хортів Сергій Іванович - 
міський голова 

Слово для роз’яснень надається Деркачу М.А. – 
консультанту міської ради. 

Деркач Михайло Анатолійович  (Проінформував присутніх щодо порядку включення 
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нового депутата до складу постійної комісії міської ради, 
згідно норм діючого законодавства та Регламенту 
Рубіжанської міської ради) 

Хортів Сергій Іванович - 
міський голова 

 

Від депутата Харчука В.Ю. надійшла усна вимога для 
надання їй статусу депутатського запиту. 
Слово по даній вимозі надається депутату Харчуку В.Ю. 

Харчук Валерій Юрійович 
 

 (Детально поінформував присутніх щодо суті своєї 
вимоги. Запропонував депутатам підтримати його вимогу, 
та надати їй статусу депутатського запиту). 

Хортів Сергій Іванович - 
міський голова 

 

 Відповідно до п.3 розділу XXII Регламенту міської ради 
ставлю на голосування пропозицію - надати вимозі 
депутата Харчука В.Ю. статусу депутатського запиту. 
 Хто за дану пропозицію, прошу голосувати? 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 12, Проти – 6, Утримались – 11. 
ВИРІШИЛИ: НЕ ПРИЙНЯТИ - Пропозиція Харчук В.Ю. 

Хортів Сергій Іванович - 
міський голова 

 

Від депутата Ємця О.А. надійшла усна вимога для надання 
їй статусу депутатського запиту. 
Слово по даній вимозі надається депутату Ємець О.А. 

Ємець Олексій Андрійович 
 

 (Детально поінформував присутніх щодо суті своєї 
вимоги. Запропонував депутатам підтримати його вимогу, 
та надати їй статусу депутатського запиту). 

Хортів Сергій Іванович - 
міський голова 

 

 Відповідно до п.3 розділу XXII Регламенту міської ради 
ставлю на голосування пропозицію - надати вимозі 
депутата Ємця О.А. статусу депутатського запиту. 
 Хто за дану пропозицію, прошу голосувати? 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 11, Проти – 6, Утримались – 12. 
ВИРІШИЛИ: НЕ ПРИЙНЯТИ - Пропозиція Ємець О.А. 

Хортів Сергій Іванович - 
міський голова 

 

Чи є ще у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо 
проекту рішення? Зауважень немає. Ставлю на 
голосування пропозицію - прийняти в цілому даний 
проект порядку денного. Хто за дану пропозицію, прошу 
голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 27, Проти – 1, Утримались – 2. 
ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - В ЦІЛОМУ - порядок денний 

 
№ 
п/п Питання порядку денного 

 1  Про затвердження переліку осіб, яким встановлюються прилади індивідуального 
опалення за бюджетні кошти   

 2  Про затвердження звіту щодо затвердження міського бюджету за 2018 рік   

 3 
 Про внесення змін до Програми фінансової підтримки житлово-комунального 
господарства Рубіжанської міської ради на 2018-2020 роки, затвердженої рішенням 
Рубіжанської міської ради від 31.01.2018 № 42/6   

 4  Про внесення змін до рішення міської ради від 19.12.2018 № 69/2 «Про місцевий бюджет 
м. Рубіжне на 2019 рік»   

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

1 Про затвердження переліку осіб, яким 
встановлюються прилади індивідуального опалення 
за бюджетні кошти 

Доповідає: Сидоренкова Любов Робертівна - заступник 
міського голови 
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Сидоренкова Любов Робертівна 
заступник міського голови 

(Клопотала перед депутатами про  затвердження 
переліку осіб, яким встановлюються прилади 
індивідуального опалення за бюджетні кошти) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 Чи є у депутатів запитання до доповідача? Будь ласка, 
депутат Єфімова О.В. 

Єфімова Ольга В’ячеславівна 
 

 (Поцікавився у доповідача - чи буде закритий перелік 
осіб, яким встановлюються прилади індивідуального 
опалення за бюджетні кошти) 

Сидоренкова Любов Робертівна 
 - заступник міського голови 

(Повідомила присутніх про те, що вона не володіє такою 
інформацією) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 Чи є ще у депутатів запитання до доповідача? Будь 
ласка, депутат Денищенко Д.В. 

Денищенко Денис Вікторович 
 

 (Поцікавився у доповідача щодо всієї кількості осіб, 
яким встановлюються прилади індивідуального опалення 
за бюджетні кошти, та скільки вже встановлено приладів 
індивідуального опалення) 

Сидоренкова Любов Робертівна 
Заступник міського голови 

 (Повідомила присутніх про те, що вся кількість осіб, яким 
встановлюються прилади індивідуального опалення за 
бюджетні кошти становить – 1767 осіб, а вже встановлено 
приладів індивідуального опалення – 1147 осіб) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є ще у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо 
проекту рішення? Зауважень немає. Ставлю на 
голосування пропозицію - прийняти в цілому даний 
проект рішення. Хто за дану пропозицію, прошу 
голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 30, Проти – 0, Утримались – 0. 

ВИРІШИЛИ: 
ПРИЙНЯТИ - ЗА ОСНОВУ та В ЦІЛОМУ - Про затвердження 
переліку осіб, яким встановлюються прилади індивідуального 
опалення  

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

2 Про затвердження звіту щодо затвердження міського 
бюджету за 2018 рік 

Доповідає: Трушенко Наталія Костянтинівна - начальник 
фінансового управління 

Трушенко Наталія Костянтинівна 
начальник фінансового 
управління 

 (Клопотала перед депутатами про  затвердження звіту 
щодо затвердження міського бюджету за 2018 рік) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 Чи є у депутатів запитання до доповідача? Будь ласка, 
депутат Ємець О.А. 

Ємець Олексій Андрійович 
 

 (Поцікавився у доповідача щодо використання 
бюджетних коштів на ремонт спортивних майданчиків) 

Трушенко Наталія Костянтинівна 
Начальник фінансового 
управління 

 (Повідомила присутніх про те, що бюджетні кошти на 
ремонт спортивних майданчиків в звітному році не 
використовувалися) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 Чи є ще у депутатів запитання до доповідача? Будь 
ласка, депутат Коваленко І.П. 

Коваленко Ірина Петрівна 
 

 (Поцікавилась у доповідача щодо сум бюджетних 
коштів на реконструкцію електропроводки в жилих 
будинках, в яких немає газового постачання) 

Трушенко Наталія Костянтинівна 
начальник фінансового 
управління 

 (Повідомила присутніх про те, що у неї зараз немає 
точних сум бюджетних коштів, які були витрачені на 
реконструкцію електропроводки в жилих будинках, в 
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яких немає газового постачання, і запропонувала 
депутату підійти до неї  після засідання сесії і 
ознайомитися з необхідними даними). 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є ще у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо 
проекту рішення? Зауважень немає. Ставлю на 
голосування пропозицію - прийняти в цілому даний 
проект рішення. Хто за дану пропозицію, прошу 
голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 25, Проти – 0, Утримались – 4. 

ВИРІШИЛИ: ПРИЙНЯТИ - ЗА ОСНОВУ та В ЦІЛОМУ - Про затвердження звіту 
щодо затвердження  міського бюджету за 2018  

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

3 Про внесення змін до Програми фінансової 
підтримки житлово-комунального господарства 
Рубіжанської міської ради на 2018-2020 роки, 
затвердженої рішенням Рубіжанської міської ради від 
31.01.2018 № 42/6 

Доповідає: Жердєв Денис Олександрович - начальник 
управління житлово-комунального господарства 

Жердєв Денис Олександрович 
начальник управління 
житлово-комунального 
господарства 

(Клопотав перед депутатами про  внесення змін до 
Програми фінансової підтримки житлово-комунального 
господарства Рубіжанської міської ради на 2018-2020 
роки, затвердженої рішенням Рубіжанської міської ради 
від 31.01.2018 № 42/6) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 Чи є у депутатів запитання до доповідача? Будь ласка, 
депутат Денищенко Д.В. 

Денищенко Денис Вікторович 
 

 (Попросив доповідача більш детально проінформувати 
присутніх щодо змін до Програми фінансової підтримки 
житлово-комунального господарства Рубіжанської 
міської ради на 2018-2020 роки) 

Жердєв Денис Олександрович 
начальник управління житлово-
комунального господарства 

Більш детально проінформував присутніх щодо змін до 
Програми фінансової підтримки житлово-комунального 
господарства Рубіжанської міської ради на 2018-2020 
роки) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 Чи є ще у депутатів запитання до доповідача? Будь 
ласка, депутат Ємець О.А. 

Ємець Олексій Андрійович 
 

 (Поцікавився у доповідача щодо фінансування в 2018 
році КП «РПУ ВКГ», а також щодо програми 
модернізації цього підприємства) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

(Проінформував присутніх про те, що в цьому році буде 
проведена модернізація КП «РПУ ВКГ» за рахунок 
природоохоронних коштів у розмірі 3 млн. грн.)  

Ємець Олексій Андрійович 
 

 (Поцікавився у доповідача щодо фінансування в 2018 
році КП «БТІ», а також щодо механізму фінансування 
витрат на освітлення внутрішньо будинкових приміщень 
загального користування) 

Башкір Олексій Віталійович – 
заступник міського голови  

(Більш детально проінформував присутніх щодо 
механізму фінансування витрат на освітлення 
внутрішньо будинкових приміщень загального 
користування)  

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 Чи є ще у депутатів запитання до доповідача? Будь 
ласка, депутат Абрамушкіна В.Д. 
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Абрамушкіна Валентина 
Давлетівна 

  (Поцікавилась у доповідача щодо претензійної роботи 
КП «РПУ ВКГ» з боржниками) 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

(Більш детально проінформував присутніх щодо 
претензійної роботи КП «РПУ ВКГ» з боржниками). 
Чи є ще у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо 
проекту рішення? Зауважень немає. Ставлю на 
голосування пропозицію - прийняти в цілому даний 
проект рішення. Хто за дану пропозицію, прошу 
голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 24, Проти – 0, Утримались – 6. 

ВИРІШИЛИ: 
ПРИЙНЯТИ - ЗА ОСНОВУ та В ЦІЛОМУ - Про внесення змін до 
Програми фінансової підтримки житлово-комунального господарства 
на 2018-20 рр. 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

4 Про внесення змін до рішення міської ради від 
19.12.2018 № 69/2 «Про місцевий бюджет м. Рубіжне 
на 2019 рік» 

Доповідає: Трушенко Наталія Костянтинівна - начальник 
фінансового управління 

Трушенко Наталія Костянтинівна 
начальник фінансового 
управління 

 (Клопотала перед депутатами про  внесення змін до 
рішення міської ради від 19.12.2018 № 69/2 «Про 
місцевий бюджет м. Рубіжне на 2019 рік») 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Чи є у депутатів зауваження, інші пропозиції щодо 
проекту рішення? Зауважень немає. Ставлю на 
голосування пропозицію - прийняти в цілому даний 
проект рішення. Хто за дану пропозицію, прошу 
голосувати. 

ГОЛОСУВАЛИ: За – 23, Проти – 0, Утримались – 4. 

ВИРІШИЛИ: 
ПРИЙНЯТИ - ЗА ОСНОВУ та В ЦІЛОМУ - Про внесення змін до 
рішення міської ради від 19.12.2018 № 69/2 «Про місцевий бюджет м. 
Рубіжне на 2019 рік») 

 

Хортів Сергій Іванович - міський 
голова 

 

 Шановні депутати, всі питання, внесені на розгляд 
позачергової 73-ї сесії міської ради розглянуті. 
Які будуть питання, зауваження, пропозиції щодо 
ведення сесії?  Немає.  
Тоді засідання 73-ї сесії оголошую закритим. 

 
 
 

Міський голова                              С.І. Хортів  
 
 
Погоджено: 

Секретар міської ради                                                                         В.І. Соловйов 


